
P r o t o k ó l  N r 2 9 1 0 9

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, tr-adu i Porz4dku Publicznego, która odbyla sig dnia
20.03.2009r.
PorzEdek obrad:

1. Bezpieczeústwopubliczne
a) ochrona przeciwpowodziowa i przeciwpo2arowa
b) bezpieczeústwo publiczne - ocena pracy policji

2. Projekt organizacji ruchu drogowego na drogach gminnych.
3. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyj gty jednogloónie.

Planowany porzqdek posiedzeni a zostal przyjEfy jednogloÉnie.

Ad .  1 .
Na posiedzenie komisji przybyli zaproszeni goÉcie: Dyrektor ZarzqdtDróg Powiatowych w Jeleniej
Górze Krzysztof Sobala, Dyrektor Regionalnego Zarzqdrt Gospodarki Wodnej we Wroclawiu Janusz
PoSpiech, Komendant Gminny OSP Czeslawa Godoú, pracownik UrzEdu Gminy p. Waldemar
Ch4dzyñski.

Dyrektor ZarzEdu Dróg Powiatowych w Jeleniej Górze Krzysüof Sobala poinformowal na temat
bezpieczeústwa publicznego - most nad rzek4 Jedlica, droga powiatowa 2718D
( informacja w zalqczeniu ).
Stan techniczny mostu Zelbetonowego - lukowego przez rzekg Jedlica ocenia siE poniZej dostatecznej.
Ogólnie stwierdzaj4c obiekt wymaga kapitalnego remontu w celu doprowadzenia do stanu
pierwotnego uZltkowania.
Ponadto koryto rzeki pod obiektem wymaga jednoczeSnie regulacji przed r za obiektem ze wzglEdu
na ponowne osadzanie sig nanosów ( wymaganajednoczeSnie wspólpraca j ednostek odpowiedzialnych
za regulacje cieku za i pod obiektem )
Niestety ze wzglgdu na brak Érodków finansowych ZDP w Jeleniej Górze nie jest w stanie
sprecyzowaó daty ewentualnego remontu obiektu. Potrzeb jest bardzo duZo, a érodków maio.

Przewodnicz4ca Rady Gminy Maria Kuczaj poinformowala, 2e w tej sprawie wielokrotnie zglaszano
wnioski. Do dnia dzisiejszego nic nie zrobiono. Obecnie jest wielki nanos, który zwgZa koryto rzeki
i utrudnia przeplyw wody.

Dyrektor Regionalnego Zanqdu Gospodarki Wodnej we Wroclawiu Janusz PoÉpiech poinformowal,
2e z uwagi na brak érodków nie wszystkie zadania s4realizowane.
Nastqpnie przedstawil informacjq odnoSnie dzialan podejmowanych przez RZGW w celu zmniejszenia
zagroZei powodziowych w gminie Myslakowice ( informacja w zal4czeniu ).
W celu ograniczenia skutków powodzi RZGW d42y do poprawy przepustowoÉci korTl rzecznych oraz
umoZliwienia swobodnego spiywu kry lodowej. W ostatnim okesie, na terenie gminy Myslakowice
wykonano szereg bardzo pilnych dzialari maj4cych kolosalny wplyw na zmniejszenie zagroZen
powodziowych.
W dalszym etapie w celu likwidacji zagroZeó powodziowych planuj e siE wykonanie kompleksowej
regulacji rzeki Bóbr w miejscowoÉciach Wojanów i Bobrów ( w tym na odcinkach gdzie wykonano
udroZnienie ). Obecnie opracowywany jest projekt budowlany z terminem zakoiczenia czerwiec
2009r.
Zaawansowanie opracowaú proj ektowych dot. budowy suchego zbiornika przeciwpowodziowego

,,Kostrzyca na potoku Jedlica" w dolinie rzeki Bóbr przedstawia sig nastEpuj4co:
- w 2002r. opracowana zostala ,,Koncepcja programowo - przestrzenna",
- w 2004r. opraco\ryano ,,Studium wykonalnoéci",
- w 2005r. opracowany zostai kosztorys inwestorski na wykonanie badai geologicznych.
Plany budowy zbiornika Kostrzyca staly siE bardziej realne bowiem zgodnie z informacj 4 przekazan4
przezDyreklora Biura Pelnomocnika Rz4du do spraw programu dla Odry 2006, budowa zbiornika
uj Eta zostala w,,Programie ochrony przeciwpowodziowej w dorzeczu Odry w obszarach zlewni górnej
i érodkowej Odry" w zadaniach do zrealizowania przez RZGW we Wroclawiu do roku 2015
( informacj a w zal4czeniu).
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Komendant Gminny OSP Czeslawa Godoú przedstawil sprawozdanie z dzialalnoéci operacyjno-
technicznej Ochotniczych StraZy PoZarnych Gminy Myslakowice ( sprawozdanie w zalqczenirt ).
Stan ochrony przeciwpoZarowel i dzialania strazy pozarowej jest w gminie dobry. Sprzgt na obecn4
chwilq jest spra\ /ny i w gotowoéci bojowej.
Nastgpnie p. Cz. Godoú zglosil trzy sprawy:
1/ dot. podjEcia staraú w celu zakupu nowego samochodu gaÉniczego dla OSP tr-omnica,
2/ dot. spoZywania alkoholu i zaémiecania obok remizy OSP Lomnica,
3/ dot. zwiqkszenia ekwiwalentu za tdzial w dzialaniach ratowniczych lub szkoleniowych z zakresu

poZamictwa.

w n i o s e k :
Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zwigkszenie ekwiwalentu za ka2d4 godzing udzialu
w dziataniach rafowniczych lub szkoleniu z zakesu poZarnictwa w wysokoéci 17 zLlgodz wniosek
przyjqto jednogloénie.

Pracownik Urzgdu Gminy Waldemar Ch4dzyírski przedstawit informacjg odnoÉnie ochrony
przeciwpowodzi owq i zarzqdzania kryzysowego za rok 2008 ( informacj a w zal4czeniu ).
W 2008r. na terenie gminy Myslakowice nie wyst4pilo zagroíenie powodziowe. Jednakze w miesi4cu
lutym po przejSciu nawalnicy czlonkowie Zespolu Zarz4dzania Kryzysowego brali udzial w usuwaniu
powalonych drzew.
W miejscowoSci Wojanów wykonane zostaly roboty udroZnieniowe ía rzece Bóbr na kwotg
623.151 21. W kwocie tej ujqto wymurowanie muru przeciwpowodziowego na odcinku 314 m
w stronQ D4browicy.
RozpoczEto wdraZanie Zintegrowanego Systemu Alarmowego i Ochrony LudnoSci.
Polega to na generowaniu alarmów we wszystkich trybach alarmowania Obrony Cywilnej,
ZarzqdzaniaKryzysowego i Paústwowej Strazy Po2arnej. System ten wykorzystywany jest do
ostrzegania ludnoóci cywilnej o zagrozeniach tj. katastrofy ekologiczne, wypadki ewakuacyjne,
pozary, zagrozelia powodziowe itp.

w n i o s e k :
Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zwiEkszenie érodków do pelnego etatu na st. d/s obrony
cywilnej i akcji kurierskiej - przy 7 glosach za i 2 glosach wstrzymuj4cych wniosek zostal przyjqty.

Z-ca Komendanta Komisariatu Policii w Kowarach Jacek Marglarczyk przedstawil sprawozdanie
z dztatalnoÉct Komisariatu Policji w Kowarach oraz informacjg o stanie porz4dku i bezpieczeistwa
publicznego za rok 2008r. ( sprawozdanie i informacja w zal4czeniu ).
Stan etatowy Komisariatu policji w Kowarach w 2008r. tiegl znacznym zmianom. Udalo siE uzupelnió
braki etatowe. Z d¡iem 1 marca br. wprowadzono nowy etat dzielnicowego refundowanego przez
GminE Myslakowice. Obecnie na terenie gminy jest 2 dzielnicowych.
Od 5 lat na terenie podleglym Komisariatowi Policji w Kowarach stale spada iloÉó dokonywanych
przestQpstw. W 2008r. odnotowano 642 przestEpstwa. Najwigkszy spadek odnotowano w zakresie
przestQpstw szczególnie dotkliwych dla mieszkaúców tj. w kategorii wlamaú i kradzie2y . Jednoczeinie
wykrywalnoSó w tej kategorii wzrosla o 1604.

Radni zglosili nastgpuj 4ce sprawy:
1/ w niektórych miejscach na terenie gminy zaDwaza siE spoZywanie alkoholu i handel narkotyków

- zgloszono Policji te miejsca,
2/ czgsta kontrola pomiaru prEdkoÉci, a w szczególnoéci: ul. Szkolna ( od krzy2ówki w stronE CPN ),

ul. Daszyúskiego, Jeleniogórska ( stacj a PKP ),
3l warszfal samochodowy w Wojanowie - samochody parkuj4 w pasie drogi glównej,
4/ wniosek o Écisl4 wspólpracE Komisariatu Policji z Rad4 Soleck4 Wojanów i Bobrów,
5l pojazdy czterokolowe przehaczajqprpdkoSó i niszczqdrogi - kontrola tych pojazdów
6/ na terenie gmin) w) slEpujq czEste kradzieze.
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4d.2.
Temat nie byl omówiony na posiedzeniu.

Ad.3.
Na posiedzenie komisji przybyl Dyrektor Oddzialu KSWiK w Myslakowicach p. Albert Hryniak
oraz Mecenas An¡a KróI.

Dyrektor A. Hryniak udzielil odpowiedzi na wniosek zloZony na sesji rady, w dniu 26.02.2009r.
( odpowied2 w zal4czeniu ).
Mecenas A. Król poinformowala,2e regulamin dostarczania wody i odprowadzania Scieków jest
prawem miejscowym i obowi4zuje wszystkich mieszkaúców Gminy.

Komisja zapoznaLa siq z odpowiedzi4 i wszystkimí wyjaénieniami.

Pismo Mieszkaúców ulicy L4kowej w Myslakowicach z dÍia26.02.09r. dot. dokoriczenia oSwietlenia
ulicy tr-4kowej - komisja zapoznala siE.

Pismo Stowarzyszenia Kalpnik z dnia 07.03.09r. dot. proj ektu decyzji odmowy warunków zabudowy
dla inwestycji polegaj4cej na budowie Centrum Kultury Ekumenicznej ,,Dom Modlitwy" na terenie
zab¡kowego zaLo2enia palacowo - folwarcznego w tr omnicy - komisja przyj Ela do wiadomoéci.

Pismo Stowarzyszenia Karpnik z dnia 07.03.09r. dot. Domu Modlitwy - inwestycji Spólki Palac
tr-omnica - komisja przyjgla do wiadomoÉci.

w n i o s e k :
Komisja zloZyla wniosek do Wójta Gminy o wprowadzenie na drogach gminnych w Bobrowte
( po lewej stronie rzeki Bóbr, za mostami ) ograniczenie ruchu pojazdów o ctEzarze pow. 16 t
i odpowiednie ich oznakowanie.
U z a s a d n i e n i e :
Drogi w Bobrowie nie s4 przystosowane ( szerokoéó jezdni ,Iiczne zakEfy, brak pobocza i parametry
techniczne ) do obci4zeú, powodowanych przez cip2ki sprzEt transportowy - glównie wspólpracuj 4cy
z NadleÉnictwem ,,SnieZka". Zniszczenia sq bardzo powazne i postgpujq w dynamicznym tempie.
S4to sppkania i skruszenia asfaltu, glqbokie koleiny i uskoki w drogach bitych itp. Skutkiem tego
wysoka uci4ZliwoSó dla mieszkaúców oraz marnotrawienie érodków budzetowych wydatkowanych
na remont i naprawy dróg gminnych. Dofyczy to niestety m. in. drogi remontowane w latach
2006-2007.

przy 8 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym wniosek zostal przyiety.

Protokolowala
M. K.


